
Z Á P I S 
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Rožnov, které se konalo 

 dne 11. července 2013 od 19:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 
 

Přítomni:    Procházka Zbyněk, Vanžůra Václav, Bc. Pišta Jan, Mervart Zdeněk, Pácalt Josef, 
 Ing. Pohl Jaromír, Valášek Milan 
 
Program schůze : 
1) Zahájení schůze, schválení programu schůze 
2) Jmenování zapisovatele, schválení návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
3) Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze 
4) Stavba splaškové kanalizace - technický dozor investora 
5) Různé 
6) Diskuze 
7) Návrh usnesení 
8) Závěr 
 
1. Schůzi zahájil v 19:00 hod. starosta obce p. Zbyněk Procházka. Seznámil přítomné s programem 
schůze.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
2. Zapisovatelem dnešní schůze byla určena p.Pištová, jako ověřovatelé zápisu byli navrženi p. 
Pácalt a p. Mervart. Do návrhové komise byli navrženi ing. Pohl a p.Valášek.  Hlasování: pro 7, proti 
0, zdržel se 0. 
3. Byla provedena kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze. Bez připomínek. 
4. Do výběrového řízení na zajištění činnosti technického dozoru investora, včetně koordinátora 
BOZP pro projekt ČOV a kanalizace Rožnov, se přihlásily 3 firmy, a to v pořadí VIS – 
Vodohospodářsko-inženýrské služby, s.r.o., Hradec Králové, s výší nabídkové ceny 277 400,- Kč. 
Firma Ekologický rozvoj a výstavba, s.r.o., Jaroměř, s výší nabídkové ceny 500 250,- Kč a Ing. 
Oldřich Makovička, Jičín, s výší nabídkové ceny 580 200,- Kč. Ceny jsou uvedeny bez DPH. 
Hodnotící komise, ve složení p. Pišta (předseda), p. Procházka a p. Pohl, předložila zastupitelstvu 
"Zprávu o posouzení a hodnocení nabídek", která je současně  Přílohou č.1 tohoto zápisu.    
Základním hodnotícím kritériem pro přidělení zakázky byla nejnižší nabídková cena. Hodnotící 
komise vybrala, jako ekonomicky nejvýhodnějšího uchazeče, firmu VIS-Vodohospodářsko-
inženýrské služby, s.r.o. Hradec Králové. Toto rozhodnutí  předložila hodnotící komise 
zastupitelstvu obce ke schválení.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Starosta obce dále informoval, že prováděcí projektová dokumentace je již dokončena, dopracovává 
se ještě rozpočet. Dále bylo diskutováno o blížícím se výběrovém řízení na stavební práce, o 
důležitosti správného a odborného posouzení zadávací dokumentace. Bylo navrženo provést 
posouzení nezávislým odborníkem, který se orientuje v oblasti veřejných zakázek a stavebního 
práva. Následně starosta navrhl využít služeb Ing. Blažka. Za tímto účelem bylo dohodnuto iniciovat 
jednání s Ing. Blažkem. Jednání se zúčastní p. Procházka a Ing. Pohl. 
  
5. Různé  
- byl podán návrh rozpočtového opatření č. 2. Příjmy byly navýšeny z důvodu přeplatku z vyúčtování 
spotřeby plynu. Výdaje byly navýšeny o poskytnutý příspěvek na povodně a o opravu elektrických 
rozvodů v budově OÚ. Návrh rozpočtového opatření je Přílohou č.2 tohoto zápisu.  Hlasování: pro 7, 
proti 0, zdržel se 0. 
- pan Procházka informoval o povinnosti obce, jako vlastníka vodovodu, zpracovat a schválit plán 
financování obnovy vodovodu, a to na dobu nejméně 10-ti let. Plán financování obnovy vodovodu 
pro obec vypracoval, v souladu s platnou legislativou, p. Marinica, který vykonává funkci 
odpovědného zástupce. Plán obnovy byl schválen a je Přílohou č.3 tohoto zápisu.   Hlasování: pro 7, 
proti 0, zdržel se 0. 
 



 
6. Diskuse – do diskuse se nikdo nezapojil. 
7. Návrh na usnesení přednesl ing.Pohl.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.  
9. Závěr – starosta poděkoval všem přítomným za účast a veřejné zasedání ukončil v 19:40 hodin.  
 
 
 
Zapsala: Pištová Miroslava 
 
 
 
Starosta: Procházka Zbyněk    .............................................. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Pácalt Josef   .............................................. 
 
 
                                  Mervart Zdeněk  .............................................. 


